
  

SAVEZ SPORTSKIH RIBOLOVACA SRBIJE
LA FEDERATION DE PECHE SPORTIVE DE SERBIE
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бр.98/2024  

16.03.2024 

ЗАПИСНИК СА САСТАНКА ФОРУМА САВЕЗА ОДРЖАНОГ У СУБОТУ 16.03. 2024 год. ПРЕКО 
КОНФЕРЕНЦИЈСКЕ ВЕЗЕ (ONLINE – преко ZOOM АПЛИКАЦИЈЕ), са почетком у 9,30 сати.   
Сви чланови Форума су се писаним путем изјаснили по тачкама дневног реда.   

На састанку су уживо учествовали: НЕНАД РАДОВИЋ, дисциплина пловак (НЕМАЊА 

ДАМЊАВОВИЋ, ДАМИР МИЛОШЕВИЋ,АЛЕКСАНДАР БЕЉИЋ), метод фидер ( НЕНАД 

ХАФНЕР), дисциплина мушица (АЛЕКСАНДАР ВУЧКОВИћ), дисциплина блек бас 

(АЛЕКСАНДАР ПОПОВИЋ),. Уживо на састанку нису учествовали АЛЕКСАНДАР 

РАДОВИЋ и ВЛАДИЦА СМИЉКОВИЋ али се он писаним путем изјаснио.  

    Записник води: Секретар Савеза ЈАСМИНА СТОЈАНОВИЋ   

Састанак је отворио председник Савеза, Драган Бошковић уз напомену да ће овај 

састанак  водити  председник Форума Ненад Радовић. 

Усвојен следећи ДНЕВНИ РЕД :  

ДНЕВНИ РЕД :  

1.  УСВАЈАЊЕ ЗАПИСНИКА СА ПРЕТХОДНЕ СЕДНИЦЕ ФОРУМА: 
 

2. ОДРЕЂИВАЊЕ ТАКМИЧАРСКИХ СТАЗА (ДОМАЋИНА) у 2024 години 
3. ОДЛУКЕ У ВЕЗИ ТАКМИЧЕЊА 
4. РАЗНО 

 

1. УСВАЈАЊЕ ЗАПИСНИКА СА ПРЕТХОДНЕ СЕДНИЦЕ ФОРУМА; 

1.1.  Од стране чланова Форума усвојен је Записник са претходне седнице.  

2.  ОДРЕЂИВАЊЕ ТАКМИЧАРСКИХ СТАЗА (ДОМАЋИНА) у 2024 години 

     Одлука 2.1 Од стране чланова Форума усвојене су такмичарске стазе ( домаћини) у 2024.години. 

     Одлука 2.2 Од стране чланова Форума усвојена је одлука да је резервна стаза - језеро Челије за 

сва изборна и екипна такмичења ( Супер прва лига)  за која је одређена такмичарска стаза језеро 

Бован.  Домаћину такмичења УСР Нишава из Ниша се даје рок за завршетак радова на стази до 

краја маја. Уколико радови до тог периода не буду завршени такмичења ће се одржати на језеру 

Ћелије. 

 

3. ОДЛУКЕ У ВЕЗИ ТАКМИЧЕЊА 

Прошле године смо кренули са одржавањем Отвореног првенства у дисциплини пловак штек, као 

увод за неко ново такмичење, како у нашој земљи тако и у региону у виду Балканског првенства. Ове 



године се одржава паралелно такмичење под називом Пловак штек лига на истој стази али не под 

организацијом  савеза , па из тог рзлога а и из разлога што смо у петак добили информацију од 

јединог кандидата ( по Конкурсу ) за домаћинство овог такмичења ОСР Рибарац из Трстеника да је 

дошло до помора рибе у језеру Краљевац, Савез ове године неће организовати Отворено првенство у 

дисциплини пловак штек. 

      Одлука 3.1 Од стране чланова Форума усвојена је одлука о неодржавању Отвореног првестца у 

дисциплини пловак штек ове године. 

 

4.РАЗНО 

Под тачком разном је дискутовано о текућим стварима, о лиценцирању такмичара које је у току и 

припремама  експедиција за учешћа на међународним такмичењима.  

 

Састанак је завршен у 10,40 

 

Записничар                                                                                                         Председник Форума                                           

Јасмина Стојановић                                                                                                Ненад Радовић                                                                  


